
Van:  

 

Verzonden: maandag 16 januari 2017 1:23 
 

Onderwerp: enkele opmerkingen over wat wethouder Binnendijk heeft gezegd in de Cie WRG op 12 
januari 2017 

 

 
Geacht raadslid! 
 
Het deed ons deugd, dat alle fracties zich afgelopen donderdag uitspraken 
tegen de vestiging van een afvalbrengstation vlak achter de woningen in de 
Dobbewijk, dat ze pleitten voor deugdelijk onderzoek naar andere, betere 
locaties en dat ze het college vroegen er bij Avalex op aan te dringen af te zien 
van een vergunningaanvraag voor die plek. Dat laatste (er bij Avalex op 
aandringen af te zien van een vergunningaanvraag) hebben wij intussen zelf 
ook gedaan (we hebben de griffie een afschrift daarvan doen toekomen; zie 
ook de bijlage). 
 
We hebben er wel behoefte aan hieronder enkele opmerkingen te maken over 
wat wethouder Binnendijk afgelopen donderdagavond gezegd heeft in de 
vergadering van de Commissie Wonen, Ruimte en Groen. 
 
 
 
Gaat het bij het afvalbrengstation echt alleen maar om ‘grof vuil’? 
Wethouder Binnendijk benadrukte in de commissievergadering, dat het bij het 
afvalbrengstation dat Avalex en de gemeente in de Dobbewijk willen vestigen 
gaat om “grof vuil” en niet om afval. De vraag is of deze informatie wel juist is. 
 
In de Houtskoolschets voor een gezamenlijk afvalbrengstation van 
Leidschendam-Voorburg, Voorschoten en Wassenaar van mei vorig jaar rekent 
Avalex tot de “grof huishoudelijke afvalstoffen”: 

 afgedankte elektrische en elektronische apparatuur, asbest, C-hout, 
gasflessen, brandblussers en overige drukhouders, grond, onderscheiden 
naar de functieklassen van het Besluit bodemkwaliteit, A-hout en B-hout, 
banden van voertuigen, dak afval, geëxpandeerd polystyreenschuim, 
gemengd steenachtig materiaal, niet zijnde asfalt en niet zijnde gips, gips, 
grof tuinafval, harde kunststoffen, matrassen, metalen, papier en karton, 
textiel, niet zijnde tapijt en vlakglas. 

 



Nog afgezien van het feit, dat deze (zeer ruime) definitie zeker niet door alle 
afvalverwerkers wordt gedeeld, heeft de Houtskoolschets het daarnaast ook 
nog over “Voorzieningen voor niet-grof huishoudelijk afval”, zoals: 

 verpakkingsglas, batterijen, gasontladingslampen, klein chemisch afval, 
frituurvet en incontinentiemateriaal. 

 
Avalex denkt dus zeker niet alleen maar aan grof huishoudelijk afval. 
 
 
 
Ongetwijfeld zal Avalex in het afvalbrengstation zoveel mogelijk willen 
inzamelen. 
Vandaar ook dat het afvalbrengstation volgens de Houtskoolschets van Avalex 
“een regionale functie” heeft: “Het is opengesteld voor inwoners van alle 6 de 
Avalex gemeenten, Voorschoten en het midden- en kleinbedrijf”. Daarbij gaat 
het om 345.000 inwoners (14x alleen Voorschoten) en als het alleen om 
Leidschendam-Voorburg, Wassenaar en Voorschoten gaat om 125.000 
inwoners (5x alleen Voorschoten). Daarom zijn “de openingstijden (…) ruim” 
volgens de Houtskoolschets: “bijvoorbeeld 6 dagen in de week van 10.00 tot 
20.00 en de zondagmiddag van 13.00 tot 17.00”. Dus zes dagen in de week 
open tot acht uur ’s avonds en daarnaast ook nog op zondagmiddagen. Hierbij 
gaat het dus om een totaal andere bedrijvigheid dan daar nu aanwezig is! 
 
 
 
Bijzonder navrant is wat wethouder Binnendijk zei over het voornemen een 
afvalbrengstation in de Dobbewijk te vestigen. 
Zo zou het afvalbrengstation in Wassenaar niet kunnen uitbreiden en zou 
Wassenaar die locatie willen “teruggeven aan de natuur” (wat dat dan ook 
moge betekenen!). En wat betreft het afvalbrengstation in Leidschendam-
Voorburg: volgens de wethouder “zijn daar andere plannen mee”. Zo abstract 
had de wethouder het niet hoeven zeggen; het afvalbrengstation in 
Leidschendam-Voorburg moet daar weg, omdat de gemeente daar woningen 
wil bouwen. Bij de criteria voor de locatiekeuze hebben de bewoners van de 
Dobbewijk kennelijk geen belangrijke rol gespeeld. De belangrijkste criteria 
waren immers of de locatie wel groot genoeg, goed bereikbaar en snel 
beschikbaar is. 
 
 
 



De 6 Avalex-gemeenten zullen nogal opkijken van de mededeling van 
wethouder Binnendijk dat Voorschoten niet, maar Avalex wel gaat investeren 
in het afvalbrengstation in de Dobbewijk. 
Het zal de Avalex-gemeenten in dit verband ook verbazen, dat er volgens 
Avalex maar niet te veel naar de Avalex-begroting moet worden gekeken 
(waarin immers staat, dat het Dagelijks Bestuur van Avalex “vooralsnog (heeft) 
besloten niet zelf te investeren in deze ontwikkeling”). 
 
 
 
Tenslotte voor alle duidelijkheid: 
De ‘inloopavond’ komende dinsdag is niet in overleg met de Buurtvereniging 
Recht door Recht tot stand gekomen. De aard van die bijeenkomst is het 
bestuur medegedeeld. Op de aard en het tijdstip van die bijeenkomst heeft het 
bestuur van Recht door Recht geen invloed gehad. 
 
 
 
Uiteraard graag bereid tot nadere toelichting, met vriendelijke groet, 
 
 



 

 

Van:  
Verzonden: vrijdag 13 januari 2017 18:04  
Aan: info@avalex.nl  
Onderwerp: de teksten die                          en ondergetekende gisterenavond hebben uitgesproken tijdens de 
vergadering van de Voorschotense gemeenteraadscommissie Wonen, Ruimte en Groen 

 
Geacht Avalex-AB! 
 
Allereerst wensen wij u allen en degenen die u dierbaar zijn een heel gelukkig en gezond 2017! 
 
Hierbij de teksten die                                   en ondergetekende gisterenavond hebben uitgesproken tijdens de 
vergadering van de Voorschotense gemeenteraadscommissie Wonen, Ruimte en Groen, waarin de bespreking van 
de plannen voor de vestiging van een afvalbrengstation in onze wijk – op ons verzoek – op de agenda stond. 
 
Alle fracties bleken gisterenavond tegen de gekozen plek in de Dobbewijk en wilden een nieuw onderzoek naar een 
betere locatie en dat het college Avalex zou ontraden een vergunningaanvraag in te dienen. 
 
Op 22 december jl. spraken Petra en ondergetekende u toe over hetzelfde onderwerp. Wij lieten u toen onder meer 
weten, dat het toch wel buitengewoon cynisch is dat u uw plannen voor een afvalbrengstation vlak achter de 
woningen in onze wijk – tegen alle verzet in - gewoon doorzet, terwijl u het afvalbrengstation in de Nieuwe 
Havenstraat in Leidschendam-Voorburg sluit omdat de gemeente daar woningen wil bouwen. 
 
Wij vragen u dan ook bij uzelf nog eens serieus na te gaan of het voortzetten van uw plannen zich wel verdraagt met 
algemene beginselen van behoorlijk bestuur, waar elk openbaar bestuur - ook u - zich aan dient te houden. Ons lijkt 
bijvoorbeeld het feit, dat de locatiekeuze verre van zorgvuldig is voorbereid en ook niet deugdelijk gemotiveerd 
wordt, op gespannen voet te staan met het zorgvuldigheidsbeginsel en het motiveringsbeginsel. En wat de 
verantwoordelijkheid van de gemeente Voorschoten betreft lijkt ons het feit, dat de bewoners en ondernemers in de 
Dobbewijk geen rechtszekerheid meer lijken te kunnen ontlenen aan het bestemmingsplan, op gespannen voet te 
staan met het vertrouwensbeginsel en het rechtszekerheidsbeginsel. 
 
Wij geven u daarom nogmaals in ernstige overweging verder van vestiging van een afvalbrengstation in de 
Dobbewijk af te zien. 
 
Met vriendelijke groet mede namens                                  , 
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